



# 天主教 余振強紀念第二中學

Yu Chun Keung Memorial College No.2 (Sponsored by the Catholic Diocese of Hong Kong)

Tel: 25518285 Website: http://www.yck2.edu.hk





Conveniently located in the mid-level in Pokfulam in Southern District and equipped wiith wonderful facilities, YCK2 is a perfect place for both the academic and character development of students.

#### Transportation

Bus: 4 \ 4X \ 7 \ 30X \ 37A \ 37B \ 37X \
38 \ 40 \ 40M \ 43X \ 71 \ 90B \ 91 \
95C \ 970X \ 970 \ 973

Mini Bus: 22 \ 225 \ 23 \ 23M \ 31

Address: 1 Chi Fu Close, Pokfulam Telephone: 25518285 Fax: 28753867

Website: http://www.yck2.edu.hk Email: office@yck2.edu.hk



We are a Catholic Diocesan School. Under an environment of love and care, each student is nurtured with emphasis on their value and uniqueness

#### **Develop school-based internationalized curriculum**

The formed partnership with Catholic Mission School in 2016 in order to continue the mission of nurturing talents for the world through the school-based internationalized curriculum which can cater for the diverse needs and abilities of students. Students can be streamed to take the local and international exams like IGCSE, GSE, IELTS or HKDSE to fulfill their dream of studying in tertiary institutions. Cloud learning platform, cross-curriculum lifewide learning will break the boundary of learning and facilitate a learning model of a globalized world.





#### **Virtual Cloud STEAM cross-curriculum learning**

o nurture IT and enterprises talents, the Virtual Cloud STEAM cross-curriculum learning is being implemented. Students can demonstrate their creativity through service in the community. Connecting classroom to the Cloud network can break the boundary of traditional classrooms. The Internet resources help various learning paradigms such as e-learning, independent learning and collaborative learning.





YCK2 enriches students' learning experience by various activities to give every student a chance for self-accomplishment.

#### 'Garden of Dreams' Joint School Visual Arts Exhibition

he Joint School Visual Arts exhibition (Art without boundary-Garden of Dreams) was held with our partner schools in Hong Kong Central Library. Students' works received plenty of praise from the guests. 47 YCK2 students demonstrated their talents and expressed their kindness and joy through photography and watercolor painting.



#### **Science & Maths Carnival in neighbourhood**

CK2 teachers and students held the Science & Maths Carnival in neighbourhood for 20 companion schools. There were talent shows, stall games and meeting with World Leaders. The stall games included experiencing the Segway, virtual campus of YCK2, amazing science, and mind-racking games, etc. All these have shown the creativity and organizational skills of YCK2 students.







# 'Bauhinia radiates its Beauty in HK, Celebrate 20th Annivrsary of the **HKSAR' Colorful Visual Arts Contest cum Variety Show**

he beauty of Bauhinia in celebration of the 20<sup>th</sup> anniversary of the HKSAR came to a successful and fruitful close on 1st April at Tamar Park. The performances from 33 primary schools, and the drawing competition showcased the talents of students. This was witnessed by citizens and our judges from the government including Hui Hiu Fai, SBS, JP. This event signified a bright future for Hong Kong and our children.





#### **Meet with Celebrities**



An appointment with Mrs Regina Ip



An appointment with

Mr. Yeung Yun Hung, Kevin, JP,

the Under Secretary for Education

An appointment with 'Patrick Sir'



of Chocolate Rain



Interview of

Dr Ko Wing-man BBS JP

Miss Prudence Mak

#### **Ten Special Classrooms**

or Internationalization of the school and broadening of students' horizons, the school is setting up ten Special Classrooms such as STEAM Education Centre, Flight Simulator Room, Robotic Programme Design Room, STEAM laboratory, Art Gallery, 'Belt and Road' China Studies Room, Inspiring Science Education Centre, Amazing Classrooms and Super-libraries.







AM LAB / Showroom









### 十大教室

配合學校邁向國際化及拓展學生的學習視野,學校增設十大教室, STEAM教育中心、航天控制室、機械人設計室、STEAM實驗室、藝術畫廊、「一帶一路」中國研究室、科學教育中心、奇妙教室、圖書館館中館等。



#### 「紫荊吐艷耀香江 廿載回歸慶典」視覺藝術繪畫比賽暨文藝匯演

學於四月一日假添馬公園文化廣場(面對政府總部)舉行視覺藝術繪畫比賽暨文藝匯演,來自不同地區的33間小學學生參與是次活動。主禮嘉賓許曉暉女士SBS,JP致辭時指出,今次活動把藝術文化與科技結合,藝術元素令「STEM」計劃變為「STEAM」,更富動力,她希望藉着這類民間慶回歸的活動,令人珍惜香港,欣賞香港,共同建設和諧的社會。

慶祝祖國回歸二十周年,余振強紀念第二中









#### 與名人有約



葉劉淑儀



教育局楊潤雄副局長



與Patrick Sir有個約會



Chocolate Rain麥雅端小姐



訪問高永文局長

# 寓學習於活動,「余二」為學生提供豐富的學習經歷,讓各 人皆可成就自我。

#### 「美術無疆界 童真夢世界」聯校視覺藝術展

「大大」「香港中央圖書館與夥伴學校聯辦「美術無疆界 童真夢世界」視藝展。是次「余二」參展作品來自47位同學,透過攝影及水彩畫,閃耀各人才華,展現內心的美善和喜悦。



#### 「左鄰右里 數理嘉年華」

二」師生為約20所夥伴學校舉辦「左鄰右里 數理嘉年華」,活動包括學生文藝匯演、風雲人物會及攤位遊戲。是次共設攤位24個,包括電動平衡車體驗、振強虛擬校園、不可思議的科學、千方百計等,盡顯「余二」學生的創意、活學活用和籌辦能力。





# 我們是一所天主教教區中學,在愛與關懷的環境下,重視每一位同學的價值及獨特之處,成就每一個孩子。

#### 發展校本國際化課程

大文2016年與天主教總堂區學校結成合作夥伴,把校本國際化課程「培育世界人才」的理念延續至中學。「余二」開設校本國際化課程,照顧學生多元的能力及需要。學生可分流參與國際及本地考試如IGCSE、GSE、IELTS、HKDSE等,成就學生入讀高等學府的理想。雲端學習平台、跨學科領域全方位學習,將帶動學習無疆界,全球一體化的學習模式。





## 虛擬在雲端 STEAM跨學科學習







本校位於香港島南區薄扶林半山,往返南區及中西區便捷,環境清幽,學校設施齊全,是一個進德修業的好地方。

#### 交通

巴士:4、4X、7、30X、37A、37B、37X、 38、40、40M、43X、71、90B、91、

95C \ 970X \ 970 \ 973

專線小巴: 22、22S、23、23M、31

地址: 香港薄扶林置富徑一號 電話: 25518285 傳真: 28753867 網址: http://www.yck2.edu.hk 電郵: office@yck2.edu.hk







天主教

余振強紀念第二中學

Yu Chun Keung Memorial College No.2 (Sponsored by the Catholic Diocese of Hong Kong)

電話: 25518285 網址: http://www.yck2.edu.hk